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Friend Liu Ying is my best friend. She has been iii for three days. In

the afternoon, I went to see her. She told me she was sent to the

hospital by her parents this morning. The doctor looked her over

＇carefully, gave her some medicine and asked her to stay in bed for

a few days. She thought she wouldn＇t go to school until next week.

I asked her to have a good rest at home and not to worry about her

lessons. I would help her with her lessons. She looked much better

after hearing that. 刘影是我最好的朋友，她病了三天了。下午

我去看望她，她告诉我今天早晨她被父母送到医院。医生给

她仔细检查了一下，给她开了药，并让她卧床休息几天。她

说下星期才能回去上课。我让她好好休息，不必担心功课，

我可以帮助她。听了我的话，她看起来好多了。 This

afternoon I went to see my friend Liu Ying. She has been ill for three

days and this morning she felt even worse, so her father took her to

the hospital. The doctor examined her carefully and said it was

nothing serious. She got a common cold,but she had better stay in

bed for two or three days. After taking some medicine she felt much

better. Liu Ying looked still worried. She was afraid of missing her

lessons. I told her not to worry. I could help her with her lessons.I

hope she will be all right and keep up with others. 今天下午我去看

望朋友刘影，她已经病了三天了。今天早上，她感觉更难受

了，她的爸爸带她去了医院。医生给她做了仔细的检查，然



后说并不严重，只是普通的感冒，但是她最好能卧床休息两

三天。吃完药，她觉得好多了。 可是她看起来还是很担心，

她是害怕落下功课。我让她别着急，我会帮助她补上功课的

。我希望她能很快康复，赶上其他同学。百考试题编辑整理
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